

沙田區議會 Sha Tin District Council  
交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee  
會議通告 Notice of Meeting

日期：二零零八年二月二十六日(星期二)  
時間：下午二時三十分  
地點：沙田區議會會議室

Date : 26 February 2008 (Tuesday)  
Time : 2:30 p.m.  
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

議程 Agenda

1. 建議在香港立法規管停車熄匙  
Legislation to Ban Idling Vehicles with Running Engine in Hong Kong
2. 委員會會議日期  
Committee Meeting Schedule
3. 成立委員會轄下工作小組  
Establishment of Committee Working Groups
4. 選舉增選委員  
Election of Co-opted Members
5. 二零零八/二零零九年度開支科 7 建議預算  
Proposed Estimates of Expenditure Head 7 for 2008/2009
6. 運輸署二零零八年部門周年計劃  
Transport Department Annual Plan 2008
7. 沙田新市鎮第 II 階段 - 位於車公廟路及紅梅谷路的行車天橋  
Sha Tin New Town - Stage II –Flyover at Junction of Che Kung Miu Road and Hung Mui Kuk Road

8. T3 號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施  
Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works
9. 匯報有關大埔公路(沙田嶺段)改善工程完成時間及全面實施禁止右轉的時間表  
Report on the completion time of Tai Po Road – Sha Tin Heights’s Improvement Work and the Timetable for the implementation of a Complete Ban on Right-turning
10. 建議興建連接九鐵大圍車站、富嘉花園及行人橋 C 的行人通道上蓋  
Proposed Construction of Cover for the Walkway connecting KCR Tai Wai Station, Grandway Garden and Footbridge C
11. 李子榮先生提出有關港鐵票價優惠的動議  
Motion to be put forward by Mr LEE Chi-wing regarding the Fare Concession offered by MTRC
12. 蔡亞仲先生提出有關馬鞍山開辦新巴士路線的動議  
Motion to be put forward by Mr TSOI Ah-chung regarding the Launching of a New Bus Route for Ma On Shan
13. 姚嘉俊先生提問：開辦沙田至將軍澳巴士線  
Question to be put forward by YIU Ka-chun regarding the Launching of a Bus Route from Sha Tin to Tseung Kwan O
14. 鄭楚光先生提問：延長A41機場巴士服務至廣源  
Question to be put forward by Mr CHENG Cho-kwong regarding the Extension of Airport Bus Service to Kwong Yuen
15. 余倩雯女士提問：禾輦邨機場巴士服務  
Question to be put forward by Ms YUE Shin-man regarding the Airport Bus Service for Wo Che Estate
16. 運輸署進度報告  
Transport Department Progress Report

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.